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PROTOKÓŁ  Nr XXIV/2020 

z przebiegu XXIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 
z dnia 9 listopada 2020 roku 

 
Przewodniczący Rady Jan Mazur powitał radnych, Burmistrza Zbąszynka Wiesława 
Czyczerskiego oraz Sekretarza Jana Makarewicza i otworzył obrady XXIV zwyczajnej sesji 
Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 1500. Jednocześnie stwierdził, że zdalnie obecnych jest 
12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
/Listy obecności radnych oraz Kierownictwa Urzędu stanowią załączniki nr 1 i 2 do 
niniejszego protokołu/.  
 
Na wstępie Przewodniczący Rady Jan Mazur poprosił o chwilę zadumy nad niedawno 
zmarłymi:  
śp. ks. Józef Białasik (zm. 26.10.2020 r.) – pochodzący ze Zbąszynka misjonarz w Boliwii,  
śp. Zdzisław Nowacki (zm. 02.11.2020 r.) – pierwszy i wieloletni Naczelnik Miasta i Gminy 
Zbąszynek i Burmistrz Zbąszynka, wybitny samorządowiec, „Zasłużony dla Gminy Zbąszynek” 
oraz śp. ks. kan. Zdzisław Przybysz – (zm. 09.11.2020 r.) - wieloletni Proboszcz Parafii  
w Kosieczynie oraz Dziekan Dekanatu Babimojskiego, „Zasłużony dla Gminy Zbąszynek”. 
 
Do pkt.2 
 

Przyjęcie porządku obrad 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
5. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
6. Strategia Rozwoju Gminy Zbąszynek do 2030 roku  
7. Projekt Nr 1 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek do 2030 roku  
8. Wolne wnioski i informacje 
9. Zakończenie obrad. 

 
Przewodniczący Rady zapytał czy są dodatkowe uwagi i propozycje do porządku obrad, po 
czym zarządził głosowanie nad jego przyjęciem.  
Po wyświetleniu wyników głosowania, Przewodniczący Rady odczytał, że w głosowaniu 
udział wzięło 12 radnych, porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
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Przewodniczący Rady Jan Mazur poinformował radnych, że protokół został radnym 
przesłany drogą elektroniczną, do tej pory nie wpłynęły uwagi, jeżeli taki stan się utrzyma to 
zostanie on przyjęty w pkt. 8  porządku obrad. 
 
Do pkt. 4 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
 
Przewodniczący Rady Jan Mazur poinformował, że treść sprawozdania z działalności  
w okresie międzysesyjnym zostanie radnym przesłana drogą elektroniczną.  
/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 5 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
 
Przewodniczący Rady Jan Mazur poinformował, że informacja Burmistrza o działaniach  
w okresie międzysesyjnym zostanie radnym przesłana drogą elektroniczną. Z uwagi na krótki 
okres międzysesyjny, do sprawozdania nie zostanie dołączona informacja z działalności 
referatów Urzędu Miejskiego w Zbąszynku. 
/Informacja Burmistrza stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 6 

Strategia Rozwoju Gminy Zbąszynek do 2030 roku 
 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że projekt Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek 
do 2030 roku został udostępniony na platformie radnych w dniu 23 października br. 
Wstępne uwagi Przewodniczącego Rady Jana Mazura zostały zgłoszone podczas sesji  
26 października br. Posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej, których przedmiotem obrad 
była dyskusja nad projektem Strategii, odbyły się 5 listopada br. Uwagi i opinie radnych co do 
projektu Strategii stanowią załączniki do protokołów z posiedzeń Komisji. Przewodniczący 
Rady Jan Mazur przedstawił przebieg i wynik głosowania nad projektem Strategii podczas 
posiedzeń Komisji. Następnie, w dniu 6 listopada wpłynął projekt z autopoprawkami. 
Ostateczny projekt wraz z kolejnymi autopoprawkami zgłoszonymi przez Przewodniczącego 
Rady został wysłany 9 listopada br. W tym też punkcie Przewodniczący Rady Jan Mazur 
podziękował radnym za aktywną debatę nad projektem Strategii.  
Radny Marek Pych zaznaczył, że żadna z jego zgłoszonych poprawek nie została 
uwzględniona w projekcie Strategii (jedynie wykreślona została analiza SWOT, która została 
wymieniona w treści Strategii ale nie została faktycznie przeprowadzona). Ponadto zdaniem 
radnego w Strategii brakuje wyników diagnozy, natomiast cele ujęte w Strategii są zdaniem 
radnego jak najbardziej zgodne, z celami, które radny zaproponowałby do realizacji. Poza 
uwagami radnego, które stanowią załącznik do protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki  
i Budżetu z 5 listopada br., radny ponownie odniósł się do projektu Strategii w następujących 
kwestiach: 
- ramy budowania Strategii nie zostały zachowane, 
- diagnoza sporządzona na dzień 31.12.2019 r. (skąd taka data, dlaczego nie według stan 
obecnego?), przyjęcie takiej daty powoduje nie ujęcie w Strategii tak ważnych przedsięwzięć 
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jak oddanie do użytku hali sportowej czy zmodernizowanej oczyszczalni ścieków  
w Zbąszynku, 
- w projekcie Strategii nie uwzględnia się tak ważnej zmiennej jak koronawirus, 
- krótki okres czasu na zapoznanie się z dokumentem w takim kształcie, 
- zdaniem radnego mieszkaniec Gminy mało wyniesie z treści Strategii nt. kierunków rozwoju 
Gminy Zbąszynek. 
Odnosząc się do powyższego, Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski poinformował, że na 
dzień 31.12.2019 r. sporządzany jest raport z realizacji Strategii, z uwzględnieniem danych 
GUS i takie było zamierzenie raportu, by był on corocznie sporządzany i przyjmowany jako 
uzupełnienie do Strategii.  
Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są dodatkowe zapytania, po czym zarządził 
głosowanie nad przyjęciem ww. informacji.  
Informację ws. Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek do 2030 roku przyjęto przy 10 głosach 
„za”, 1 głosie przeciw w obecności 12 radnych (1 radna nie wzięła udziału w głosowaniu).  
/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 7 

 
Projekt Nr 1 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek do 2030 roku 

 
Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek do 2030 roku.  
Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, przy 11 głosach „za” i 1 głosie przeciw podjęła 
Uchwałę Nr XXIV/73/2020 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek do 
2030 roku.  
/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 8 

Wolne wnioski  i informacje 
 
Przewodniczący Rady Jan Mazur zaprosił na Mszę św. w intencji Ojczyzny w dniu  
11 listopada br.,  z zachowaniem rygorów sanitarnych. 
Radny Marek Pych zgłosił uszkodzenie znaku drogowego przy Zakładzie p. Ciećwiery  
w Dąbrówce Wlkp.  
Burmistrz Wiesław Czyczerski poinformował, że znak został na tyle uszkodzony, że trzeba  
w tym miejscu postawić nowy.  
Ponadto Burmistrz poinformował radnych o następujących sprawach:  
- utrudnienia na ul. Zachodniej w Zbąszynku - z powodu koronawirusa nastąpiło przesunięcie 
przez firmę prac remontowych, 
- w przypadku opieki nad dzieckiem możliwa będzie praca zdalna nauczyciela z pozycji domu, 
po uzyskaniu zgody dyrektora szkoły i akceptacji Burmistrza,   
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- planowane są dwie modernizacje kotłowni – w Szkole Podstawowej w Dąbrówce Wlkp. 
oraz w Zbąszyneckim Ośrodku Kultury, 
- obecnie wymieniany jest dach w Centrum Usług Medycznych na ul. Kosieczyńskiej  
w Zbąszynku, 
- przeprowadzono remont fragmentu chodnika na ul. Poznańskiej w Dąbrówce Wlkp. oraz 
planowany jest remont chodnika na odcinku między remizą strażacką a sklepem w 
Rogozińcu,  
- Zarząd Zdrovity poinformował, że nie będzie składał kolejnego kontraktu na usługi 
specjalistyczne w Zbąszynku. Termin obowiązującego kontraktu upływa w czerwcu 2021 
roku. Pojawi się problem z pozyskaniem kolejnego podmiotu świadczącego ww. usługi.  
 
Radny Marek Pych zgłosił zapytanie, czy Gmina Zbąszynek odniosła się do problemu 
nierentowności, zgłoszonego przez firmę przewozową świadczącą usługi przewozowe  
w Zbąszynku? 
W odpowiedzi Burmistrz Zbąszynka poinformował, że Gmina nie posiada możliwości 
prawnych wspierania zwykłej działalności komercyjnej oraz wyróżniania jakiejkolwiek firm  
z tego tytułu. Ww. firma przewozowa ma wszystkie pojazdy zarejestrowane w województwie 
dolnośląskim, więc nie ma nawet możliwości prawnej zwolnienia z podatku.   
 
Przewodniczący Rady Jan Mazur poinformował o terminach posiedzeń Konwentu, Komisji  
i sesji Rady, które odbędą się w listopadzie br. 
 
Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji Rady został 
radnym przesłany drogą elektroniczną i nie wpłynęły żadne uwagi co do jego treści. 
Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z XXIII 
zwyczajnej sesji z dnia 26 października br. został przyjęty jednogłośnie, w obecności  
12 radnych. 
/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 9 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Jan Mazur, życząc wszystkim 
zdrowia, o godzinie 1535 zamknął XXIV zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                               Przewodniczący obrad 

    Magdalena Tomaszewska             Jan Mazur 

Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz Zbąszynka 
2. Sekretarz Gminy                                                                                                                                                                                                                                                 
3. Skarbnik Gminy 
4. Przewodniczący Rady 


